
Zápis  z jednání  Komíse  kultury,  školství  a cestovního  ruchu

'1.  s. 20"19

ZUŠ Soběslav

Přítomní: I. Molíková, A. Krejčová, P. Srncová, M. Pimperová, J. Palasová, D. Lhotáková

Omluvení:

Program:

1.

2.

Projednáni provozovatele stánku s občerstvenim na náměsti Republiky

Stanovení konkrétnich návrhů řešeni stánku s občerstvenim

3. Různé

Addl/

Výběr  provozovatele  stánku  s občerstvením:

Doporučujeme radě města, aby ve výběru provozovatele stánku s občerstvenim zvolila takové postupové kroky,

které budou v souladu s legislativou.

Na základě jednání s oslovenými provozovateli občerstvení v Soběslavi doporučujeme radě města jako

nejvhodnějšiho provozovatele pro stánek pana Davida Stránského z Vesců, který provozuje tzv. Kavárnu na

cestě. S ohledem na kapacitni vytiženost  tohoto provozovatele pro rok 2019 doporučujeme za vhodné

provozovatele pro íetošní rok paní Michaelu Oubramovou Radovou spolu s Martinou Škodovou, vzhledem

k tomu, že už provozuji kinokavárnu ve městě.

Doporučujeme takovou velikost a uspořádáni stánku, aby vyhovoval potřebám nájemce. Navrhujeme proto, aby

budoucí provozovatel mohl připomínkovat  velikost a vybaveni stánku a sám si ho řidil.

Add 2/

Navrhuieme radě města, aby stanovila konkrétni představu pro vzhled, provoz a okoli stánku s občerstvenim.
Doporučujeme proto zohlednit tyto podminky:

- způsob zajištěni a dodržováni hygíeníckých předpisů pro provoz (zajištěni veřejných toalet), povoleni

shromažd'ováni a likvidace odpadů z provozu

- nabizený sortiment -  drobné,,fresh"  občerstveni (tousty, těstovinové/  zeleninové saláty, polévka, palačinky

apod.), pivo do skla, domácí limonády, káva (v připadě kávy s sebou - kompostovatelné kelimky)

- raději se vyhnout jednorázovému  plastovému nádobi, dát přednost konzumaci na mistě

- u stánku doporučujeme umistit malé posezeni se skládacimi stolky a židlemi, doporučujeme pořidit i několik

stolů ke stáni (předevšim v zimnim obdobi) - využíti prostor k sezeni nebo stání by mělo být konzultováno s

odborníkem

- způsob a vzhled zastíněni stánku doporučujeme konzultovats  architektem

- návrh provozni doby stánku: v letní sezoně - denně cca do 20 hodin, při konáni akci déle, o adventu -  denně,

v odpoledních hodinách cca do č7 h, o víkendu i dopoledne

Doporučujeme umistit v blizkosti stánku šachový stůl na základě inspirace v projektu,,šachy  na ulici". Libi se nám

myšlenka veřejného šachového stolku. Šachy by si mohl zájemce bud' přinést své, nebo si je půjčit ve stánku.



Navrhujeme využit šachové stolky ze zahrady kina, které by mohly být přemistěny na náměsti ke stánku s

občerstvením a být tak využívány. Doporučujeme konzultovat vhodnost těchto šachových stolků s architektem.

Add 3/

Knihobudka

Za účelem zvýšeni zájmu děti a dospělých o knihy doporučujeme umistit ve vybraných lokalitách ve městě

knihobudky. Přírozeně se tak doplní prostor pro odpočínek, jako jsou parky a dětská hřiště.

Navrhujeme tyto lokality pro umistěm knihobudky:

- dětské hřiště Na Ohradě

- park Promenáda (bliže polikliniky)

- park u Senior-domu

Dřevěné provedeni knihobudky se zakrytým prostorem pro knihy slouži k tomu, aby si lidé knihu půjčili a zase ji

na stejné místo vrátili, nebo si knihu vzali a místo ní do knihobudky uložili knihu jinou. Tento systém funguje

v jiných městech, alei v Soběslavi v zahradě MŠ DUHA.

Divadelní  noc 16. "I"l. 2019

Doporučujeme se zapojit do celostátniho projektu s názvem Divadelni noc, která se uskutečni 16. 11. 2019. Na

základě dohody s J. Palasovou vyplynulo, že se pokusi oslovit loutkářský soubor, aby v tento den uspořádal

divadelni představeni.

Termin přištiho jednání: dle aktuálniho vývoje projednávaných témat

Zapsala: Michaela Pimperová, 25. 05. 2019


